

EU Konformitätserklärung EU Declaration of Conformity



Beck Sensortechnik GmbH
Ferdinand-Steinbeis-Strasse 4
D-71144 Steinenbronn
Germany

Richtlinie / *Directive* 2011/65/EU

Richtlinie / *Directive* 2015/863/EU

Name des Herstellers: Beck Sensortechnik GmbH
Name of manufacturer:

Produktbezeichnung: Druckwächter, Druckmessumformer, Differenzdruckmessumformer
und dessen Zubehör
Product description: Pressure Switches, Pressure Transmitter, Differential Pressure
Transmitter and Accessories

Die EU Richtlinie 2011/65/EU (bekannt unter dem Namen RoHS 2) reguliert seit dem 2. Januar 2013 die Verwendung von Quecksilber, Cadmium, Blei, Chrom VI, PBB sowie PBDE in elektrischen und elektronischen Geräten.

Mit der Richtlinie 2015/863/EU (auch RoHS III genannt) wird die bisherige RoHS 2-Richtlinie ab dem 22. Juli 2019 um die vier Phthalate DEHP, BBP, DBP und DIPB erweitert.

Hiermit erklären wir, dass die oben genannten Produkte, einschließlich deren Zubehör sowie Kombinationen aus diesen Produkten, die von Beck Sensortechnik GmbH hergestellt und vertrieben werden, die RoHS-Grenzwerte der oben genannten Richtlinien erfüllen und somit RoHS-konform sind.

The EU directive 2011/65/EU (known as RoHS 2) regulates from January 2nd 2013 the use of mercury, cadmium, lead, chromium VI, PBB and PBDE in electrical and electronic equipment.

The directive 2015/863/EU (also called RoHS III) amends the existing RoHS 2 directive by regulating the four phthalates DEHP, BBP, DBP and DIPB from 22. July 2019.

We hereby declare that the products above, also accessories and combinations of these products manufactured and distributed by Beck Sensortechnik GmbH fulfill the limits set in the above-mentioned directives. And are therefore RoHS compliant to EN IEC 63000:2018 (Technical documentation for the assessment of electrical and electronic products with respect to the restriction of hazardous substances).

Steinenbronn 2023-02-27

Christian Kreutzer
Direktor Vertrieb & Marketing
Director Sales and Marketing

Dierk Astfalk
Technischer Leiter
Technical Director

Tel. +49 (0) 7157 52 87-0
Fax +49 (0) 7157 52 87-83

Internet www.beck-sensors.com
E-Mail sales@beck-sensors.com

Kreissparkasse Esslingen-Nürtingen
(BLZ 611 500 20) 57 011 970
Commerzbank Stuttgart
(BLZ 600 400 71) 8 761 793 00
Landesbank Baden-Württemberg
(BLZ 600 501 01) 2 214 306

Sitz: Steinenbronn,
Amtsgericht Böblingen HRB 776485
Geschäftsführer:
Rainer Beck